課程概覽 Program Overview





基督教研究證書 Christian Studies Certificate

Total **28** 學分

本課程為所有基督徒而設計,學生將 以實用方式增加對聖經、神學和實際 事工的理解,並且在這階段幫助明白 研究的恩賜

This program is designed for all Christians. Students will grow experience and understanding of the Bible, theology, and practical ministry in a practical way, and will learn at this level to help understand if they have the gifts for ministry in the church and for further theological study.

基督徒領袖文憑 Diploma of Christian Leadership Total 48 學分

完成C.S.C.的同學可繼續報讀我們的文憑課程 ,為在教會的服事打好基礎。這課程提供更深 入的聖經研讀,帶領敬拜、預備和講解聖經研 習及小組領導的基本裝備。

Students who complete the C.S.C. Program may continue on to our D.C.L. Program, which provides a foundation for ministry in the church. This program provides deeper study of the Scriptures and basic equipment for leading worship, preparing and presenting Bible studies.

Associate of Arts in Theology

德會神學有堅實的了解。

對聖經、歷史、系統和實踐神學有 Students will develop a foundational seminar level understanding of biblical, historical, systematic, and practical theology. Students will graduate with a solid understanding of Lutheran theology.

B.Th 神學學士 Bachelor of Theology

讓學生對聖經和路德宗神學有全面的認識,準 備好使用和應用聖經的教導,並裝備好在教會 中擔任領導角色。完成 B.Th. 課程的學生可考 慮繼續攻讀M.A.R.或M.Div.學位。

This program provides students with a comprehensive understanding of the Bible and Lutheran theology, will prepare them to apply the teachings of the Bible, and equip them for leadership roles in the church. Students who complete the B.Th. program may consider pursuing the M.A.R. or M.Div..



Master of Arts in Religion

這課程給希望更深理解聖經及神學的基督 徒。集中在教會內的事奉和領導的實用能 力,儘管原文聖經語言的學習並非碩士學 位的必要先決條件,但是對更深理解聖經 會有很大幫助,所以鼓勵同學學習。

This program is for Christians who want a deeper understanding of the Bible and theology. It focuses on practical skills for ministry and leadership in the church. Although the study of the original biblical language is not a prerequisite for a master's degree, it is encouraged as it contributes to a deeper understanding of the Bible.

Total **188** 學分

課程為裝備教會領袖,使其具備擔任教會領袖 或更深層次神學研究的必要知識與技能。課程 強調使用希臘語和希伯來語這兩種聖經語言, 為學生深入理解和詮釋聖經打下堅實的基礎。

This program is designed to prepare church leaders with the knowledge and skills necessary to serve as church leaders or in deeper theological studies. This course emphasizes the use of two biblical languages, Greek and Hebrew, to provide a solid foundation for deeper understanding and interpretation of the Bible.